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Rondvraag voor de commissie Ruimte van 5 maart 2019

Op woensdag 13 februari 2019 heeft de D66-fractie een werkbezoek gebracht aan Kwintsheul. Een 
van de ontmoetingen daar was met een aantal vertegenwoordigers van De Heulse Aanpak. In het 
gesprek tussen De Heulse Aanpak en onze fractie kwamen zaken aan de orde als woningbouw, 
verkeerscirculatie en het verengingsleven.

Een van de ideeën van De Heulse Aanpak sprak onze fractie wel aan. Het gaat om de brug die 
aangelegd moet gaan worden tussen de Gouwlaan en het gebied 'de Hak', in de volksmond 
inmiddels de Gantelbrug genoemd. De aanleg van deze brug is vertraagd omdat de aldaar 
gevestigde tuinder tot nu toe heeft geweigerd om zijn grond te verkopen aan de gemeente/de 
ontwikkelmaatschappij.

Inmiddels is een onteigeningstraject gestart dat, naar informatie van de wethouder, toch gauw twee 
jaar kan gaan duren als de complete procedure tot aan een rechterlijke uitspraak wordt gevolgd. De 
Heulse Aanpak stelt dat als er pas na afloop van deze procedure begonnen gaat worden met het 
ontwerpen en plannen van de Gantelbrug het nog veel langer gaat duren voordat de voor 
Kwintsheul noodzakelijke fiets- en voetgangersverbinding er is.

De Heulse Aanpak stelt voor om nu al te starten met het ontwerpen van de brug en het 
gereedmaken van de vergunningaanvraag, zodat alles klaar ligt op het moment dat de onteigening 
een feit is en er snel met de bouw van de Gantelbrug kan worden begonnen.

Het bovenstaande leidt tot de volgende vragen:

1. Wat is de laatste stand van zaken met betrekking tot het onteigeningstraject van de tuin?

2. Onderkent het college het belang van een spoedige realisatie van de Gantelbrug voor de 
verdere ontwikkeling van Kwintsheul?

3. Ziet het college iets in de creatieve, tijdbesparende aanpak van het ontwerpen en aanleggen 
van de Gantelbrug?

4. Is het college bereid om dit idee van De Heulse Aanpak in praktijk te brengen?


